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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  11/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

           2) Υπουργό Οικονομικών 

         

ΘΕΜΑ:  « Ασφάλιση ΕΛΓΑ καλλιεργειών, παρά τα φαινόμενα ακαρπίας» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

       

Σύμφωνα με την ελληνική νομοθεσία, που πλαισιώνει τον Κανονισμό 

ασφάλισης φυτικής παραγωγής του Οργανισμού Ελληνικών Γεωργικών 

Ασφαλίσεων,  οι Έλληνες παραγωγοί υποχρεούνται να καταβάλουν 

ασφάλιστρα  ανάλογα με το είδος της καλλιέργειας και τον νομό που αυτή 

ευρίσκεται.   

 

Η εν λόγω ασφάλιση, η οποία αντιστοιχεί σε ένα αξιοσέβαστο ποσό 

ετησίως, καλύπτει μόνο το προϊόν και όχι το ίδιο το δένδρο της 

καλλιέργειας. Συνεπώς, σε περίπτωση θεομηνίας και καταστροφής των 

δένδρων και της παραγωγής, οι παραγωγοί, κατόπιν σχετικής αυτοψίας του 

κλιμακίου γεωπόνων του ΕΛΓΑ, θα αποζημιωθούν μόνο για τους καρπούς 

και όχι για τα δένδρα. 

 

Υπενθυμίζεται δε, ότι οι Έλληνες παραγωγοί καταβάλλουν περίπου δέκα 

λεπτά του ευρώ (0,10 €) ανά δένδρο, προκειμένου το άνω κλιμάκιο του 

ΕΛΓΑ να επιθεωρήσει την καλλιέργεια τους, παρά το γεγονός ότι τα έξοδα 

του κλιμακίου θα έπρεπε να συμπεριλαμβάνονται στα ασφάλιστρα, έτσι 

ώστε να μην επιβαρύνονται άλλο οικονομικά  οι παραγωγοί. 

 

Επίσης, σε περιπτώσεις ετών ακαρπίας που μαστίζουν ολόκληρους 

νομούς, όπως πλέον παρατηρείται ένεκα της κλιματικής αλλαγής και των 

έκτακτων καιρικών φαινομένων, οι παραγωγοί δυστυχώς συνεχίζουν να 
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καταβάλουν ασφάλιστρα για μια ασφάλιση που καλύπτει μόνο τους 

καρπούς, που οι καλλιέργειες τους δεν φέρουν. 

 

Τα ανωτέρω προβλήματα, απόρροια της αδιαφορίας των τελευταίων 

Κυβερνήσεων, συνθέτουν ένα  πλέγμα δυσβάστακτων οικονομικών 

υποχρεώσεων για τους Έλληνες παραγωγούς, οι οποίοι εξωθούνται στον 

αφανισμό. Έτσι η χώρα μας  σταδιακά και μεθοδικά καθίσταται μη 

παραγωγική και  πλήρως εξαρτημένη από τις εισαγωγές αλλοδαπών 

προϊόντων. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Προτίθεσθε να εξαιρέσετε τους Έλληνες παραγωγούς από την 

καταβολή ασφαλίστρων ΕΛΓΑ για καλλιέργειες που παρουσιάζουν 

ακαρπία; 

2) Για ποιο λόγο οι Έλληνες παραγωγοί υποχρεούνται να καταβάλουν 

αντίτιμο για την επίσκεψη του κλιμακίου γεωπόνων του ΕΛΓΑ για 

αυτοψία, παρά το γεγονός ότι αυτή θα έπρεπε να καλύπτεται από τα 

ασφάλιστρα; 

3) Προτίθεσθε να τροποποιήσετε το υπάρχον νομικό και θεσμικό 

πλαίσιο, έτσι ώστε η ασφάλιση φυτικής παραγωγής του ΕΛΓΑ να 

επεκτείνεται και στα δένδρα της καλλιέργειας και όχι μόνο στους 

καρπούς αυτής; 

                                  Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




